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Dr Włodzimierz Bodnar o ograniczeniu dostępności amantadyny,
którą  niektórzy  lekarze  stosują  do  zwalczania  covid-19.  W
opublikowanym obwieszczeniu resortu podano, że od 10 grudnia
ilość wydawanego na jednego pacjenta w aptece ogólnodostępnej
lub  punkcie  aptecznym  produktu  leczniczego  Viregyt-K
(Amantadini hydrochloridum) zostanie ograniczona do nie więcej
niż 3 opakowań po 50 kapsułek na 30 dni. Zdaniem naszego
gościa amantadyna jest dobrym lekiem na koronawirusa. Nasz
gość  mówi,  dlaczego  covid-19  jest  tak  niebezpieczny  dla
zdrowia.  Podkreśla,  że  nie  mieliśmy  do  czynienia  z  tak
podstępną chorobą.
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